
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU SRPDŠ 

 

1. Zahájení schůze paní Mgr. Veronikou Ležákovou. 

2. Vyjádření p. ředitele k námětům vzešlým z minulého jednání: 

– tenisový kroužek – záleží na dohodě se Sokolem, tenisový kurt nepatří škole. Chybí  

   tréninková zeď. Požadavek byl tlumočen p. starostovi, navíc by bylo dobré, kdyby  

   kurt měl stálého správce. 

- odhlašování obědů přes internet a bezhotovostní platby – evidenční program stojí cca 

10 000 Kč. Vedoucí kuchyně se bez tohoto programu změně brání kvůli přehledu, ale do 

budoucna se s tímto počítá. 

- videotelefon – je v řešení, do prázdnin by měl být nainstalován 

      3.  Školní ples – zhodnocení plesu a poděkování všem, co pomohli se zajištěním.  

      4.  Připomínky ze schůzek SRPDŠ od třídních důvěrníků 

 - 1. tř. – na nástěnce u vchodu by mělo být vyvěšeno, v jakém čase se mohou děti  

                         vyzvedávat z družiny – bude zajištěno 

                       - sportovní kroužek (florbal) pro malé děti – většina učitelů už má svoje kroužky,  

    bylo by dobré využít někoho z veřejnosti, kdo by kroužek vedl. 

- 3. třídy – zástupci nebyli přítomni (p. Toufarová byla omluvena) 

- 4. tř. – 5. tř. - bez připomínek 

- 6. tř. – teprve schůzky budou mít kvůli nemoci TU 

- 7. tř. – rodiče si velmi pochvalovali změnu třídního učitele 

- 8. tř. – rodiče by chtěli změnu učitele na matematiku – třída je velmi početná a je zde  

             ale mnoho žáků, kteří ruší výuku, takže problém patrně nebude ve vyučujícím 

           - problém byl na jednání rozebrán a přidány pohledy jiných vyučujících 

- 9. tř. – zástupce nepřítomen 

      5. Různé – třídní učitel budoucího 6. ročníku – p. ředitel zatím ještě nerozhodl vzhledem  

                         k výsledkům přijímacích zkouše na víceletá gymnázia. Zatím není jasné, kolik  

                        dětí odejde, a zda bude jedna nebo dvě třídy. 

                      - během hlavních prázdnin budou ve škole prováděny stavební úpravy 

      6. Závěr 

 

 

Dne 24. 4. 2014 v Budišově     Zapsala: Mgr. Veronika Ležáková 

 


